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جام ملت های اروپا و کوهی از دانش
اندر خم یک کوچه نباشیم

رضا میرزاییان

جــام ملت هــای اروپا را 
باید ماکت کوچکتری از جام 
جهانی دانســت کــه جدال 
قاره سرســبز،  مدعیان  داغ 
به  مند  علاقــه  میلیون هــا 
فوتبــال را در کــره خاکی 

بخود معطوف می کند.
بسیاری  ایرنا؛  گزارش  به 
بــر این باورنــد که رقابت هــای اخیر یــورو ۲۰۲۰ کیفیت قابلی داشــت و 
اندیشه های کارساز مربیان در ارتقای یورو نقش اساسی را بازی کرد. جدای از 
آیتم فنی، باید اذعان کرد نگاه جدی به تکنولوژی و زیرســاخت ها و همچنین 
واکسیناسیون، به این مسابقات سیمایی دلپذیر داد و نشان داد پایبند بودن به 
اصــول و چارچوب حرفه ای تا چه میزان می تواند در لایه های مختلف فوتبال 

و جوامع امروزی رخنه کند.
شــاید تنها نقطه ضعف یورو به بی اخلاقی هواداران انگلیسی مربوط شود 
کــه زخم آن پس از اتمام فینال دهان باز کرد اما انصافا، بازی های اخیر از هر 

حیث بدیع و عبرت انگیز بود.
اما از اینها گذشــته، نباید از هارمونی تیم ملی ایتالیا در اجزای مدیریتی، 

کادر فنی و بازیکنان گذر کرد. 
اضلاع این مثلث قطب نمای حرکت اتزوری ها بود که منتج به ســربلندی 
آنها شد. در این راستا، استراتژی روبرتو مانچینی در انتخاب آسیستان ها بسیار 
حیاتی و کار ســاز بود و به واقع جدیت کادر فنی در ارتقای آیتم های فنی و 

روحی و روانی تاثیر خود را گذاشت.
حضور مردان سرد و گرم چشــیده ای چون جیانلوکا ویالی، آلبربکو اوانی 
و گابریل اوریالی در نیمکت رهبری و ایده های خلاقانه آنها، کمک شــایانی به 

مانچینی و بدنه تیم کرد. 
به باور بســیاری از بزرگمردان فوتبال دنیا، کادر فنی ایتالیا در همگرایی و 
ارتقای خودباوری لاجوردی پوشان نقش اساسی داشت و موجب شد این تیم 

سر بر آسمان اروپا بساید.
بهر رو، در مقبولیت و ماهیت فوتبال حرفه ای و در سیر تحولات آن بارها 
گفته و نوشته شده است اما ما هیچگاه نتوانستیم و یا نخواستیم از این فرمول 

نت برداری کنیم.
بی گمان اگر مقامات فدراسیون فوتبال و مدیران باشگاه های ما به تضارب 
افکار آن هم در قشر نخبگان و فراست دنیای حرفه ای معتقد باشند، می توانیم 
از مســابقات معتبری چــون جام ملت های اروپا الگو بگیریــم. باید اقرار کرد 
پاشنه آشیل فوتبال ما به عدول قواعد نوین ارتباط دارد، لذا عقل سلیم حکم 
می کند حداقل با تجهیز ورزشــگاه ها به سیستم پیشرفته VAR و نگاه جدی 
به ایجاد زمین های اســتاندارد، قدم اولیه را برداریم. هرچند که با مشــکلات 
زیادی مواجهیم و هنوز هم اندر خم یک کوچه ایم اما اســتفاده از حداقل ها، 
شاید بتواند نسخه شفابخشی برای فوتبال بیمارگونه ما در مقطع فعلی باشد.

پنج کاندیدای اصلی توپ طلا
 بدون حضور رونالدو و امباپه

اتمام رسیدن فصل  به  با 
صبحت ها  حــالا  فوتبــال، 
به ســمت جایــزه توپ طلا 
چرخیده اســت.  به گزارش 
سالاری  مردم  ورزشی  گروه 
بازیکنانی هســتند که فصل 
خوبــی را ســپری کردنــد 
و حــالا اسمشــان در بین 

نامزدهای جایزه توپ طلا می درخشد. 
لیونل مسی

ستاره آرژانتینی که در حال حاضر بدون باشگاه است تا پیش از فینال کوپا 
آمریکا، نامزد توپ طلا به حســاب نمی رفت، اما حالا با قهرمانی آرژانتین در 
کوپا آمریکا به عنوان یکی از کاندیدها به شمار می رود. مسی با فتح یک جام 
ملی حالا می تواند بدون هیچ شــک و شبهه ای اســم خودش را در میان سه 

بازیکن برتر تاریخ ببیند. 
جورجینیو

این هافبک خلاق تیم ملی ایتالیا و باشــگاه چلســی موفق شد به دو جام 
اروپایی همراه با چلســی و تیم ملی کشــورش دســت پیدا کنــد. او یکی از 
مهره های اصلی روبرتو مانچینی در قهرمانی یورو و همچنین توماس توخل در 

قهرمانی آبی های لندن در لیگ قهرمانان اروپا بود. 
هری کین

اگر انگلیس قهرمان یورو ۲۰۲۰ می شــد، می توانســت بــه عنوان نفر اول 
لیست حضور داشــته باشد. او در مرحله گروهی اصلا عملکرد خوبی نداشت، 
اما در مراحل حذفی چند گل مهم به ثمر رساند تا نقش مهمی در حضور سه 

شیرها در فینال یورو ۲۰۲۰ داشته باشد. 
روبرت لواندوفسکی

این مهاجم لهســتانی نتوانســت کار خاصی در یورو ۲۰۲۰ انجام دهد، اما 
نمی توان از فصل درخشــانی که در بایرن مونیخ داشــت، به سادگی گذشت. 

لواندوفسکی در ۲9 بازی موفق به ثمر رساندن 41 گل شد. 
جورجیو کیه لینی 

احتمال برنده شــدن کیه لینی بســیار پائین اســت، اما نمایشش در یورو 
۲۰۲۰ بســیار درخشــان بود. این مدافع با سابقه به همراه لئوناردو بونوچی و 
جیانلوئیجی دوناروما یک دیوار دفاعی در قلب دفاع آتزوری تشــکیل دادند. با 
این حال هیچ مدافعی از ســال ۲۰۰6 نتوانسته فاتح توپ طلا شود، اما ممکن 

است که حالا وقت تغییرات باشد

پیام نیازمند رسما به پورتیموننزه پرتغال پیوست
و  ســپاهان  ســنگربان 
تیم ملــی ایران با باشــگاه 
قرارداد  پرتغال  پورتیموننزه 
به گزارش فوتبالی،  بســت. 
باشــگاه پورتیموننزه پرتغال 
اعلام کرد کــه پیام نیازمند 
را به صورت رسمی و با عقد 
قراردادی تا پایان ژوئن سال 
۲۰۲4 به خدمت گرفته اســت.  باشگاه پورتیموننزه ضمن تشکر از دروازه بان 
جدید ایرانی خود برای پذیرش پیشــنهاد این باشــگاه، از وجود بند فسخ 1۰ 
میلیون یورویی در قرارداد نیازمند خبر داد. این دروازه  بان ۲6 ساله که در تیم 
پیکان به فوتبال کشورمان معرفی شد، در سه فصل اخیر لیگ برتر در سپاهان 

بازی کرد و در پایان این فصل عازم پرتغال خواهد شد.

لو رفتن فایل صوتی پرس 
رائول و کاسیاس کلاهبردار هستند

فایــل صوتی از رییس باشــگاه 
رئــال مادرید در ســال ۲۰۰6 لو 
رفت که در آن به کاسیاس و رائول 

می تازد. 
 El confidencial روزنامــه 
فایل صوتــی را از فلورنتینو پرس، 
رییس کنونی باشــگاه رئال مادرید 

منتشر کرد.
پرس در این فایل صوتی به انتقاد از کاســیاس و رائول دو اسطوره باشگاه 

می پردازد.
او در این فایل صوتی می گوید: کاســیاس دروازه بان نیســت. او مثل رائول 
که خود را پادشــاه باشگاه می داند یک کلاهبردار است. باید دید که این فایل 
صوتی لو رفته از پرس چه واکنشی از این دو بازیکن را به دنبال خواهد داشت 

به ویژه رائول که در تیم دوم رئال در حال مربیگری است.

یادداشت

اخبار کوتاه

باشــگاه های استقلال و پرسپولیس که هر دو متعلق به 
وزارت ورزش و جوانان هســتند، ایــن روزها برای یکدیگر 
شمشیر را از رو بسته و پا را از دعوای رسانه ای فراتر برده و 

کار را به اتهام و تهدید کشانده اند. 
به گزارش ایســنا، شــاید درگیری رســانه ای تیم های 
فوتبال در کشــورهای مختلف دنیا، مسئله چندان عجیب 
و غریبی نباشد و در موارد بسیاری شاهد اظهارات مختلف 
بازیکنان، مربیان و حتی مدیران برخی باشگاه ها در فضای 
رســانه ای علیه یکدیگر باشــیم، هرچند که این اظهارات 
عموما چارچوب و عرف مشــخصی دارد و نه از دایره ادب 
به دور اســت و نه به گونه ای اســت که با بــی احترامی و 
اتهام همراه باشــد. اگر هم موضوعی بویی از اتهام و توهین 
داشته باشــد، هیچ گونه مماشاتی به خرج داده نمی شود و 
سنگین ترین جرایم مالی و شدیدترین محرومیت ها را برای 
افراد یا باشگاه هایی که تخلف کرده و یا پا را از آنچه که باید، 

فراتر گذاشته اند در نظر می گیرند.
متاســفانه اما در فوتبال ایران که به نظر می رسد برخی 
افراد و باشــگاه ها برای زدن هر حــرف و انجام هر رفتاری 
مصونیت دارند، همه چیز برعکس اســت. شــاید اظهارات 
تنــد عوامل برخی تیم های باشــگاهی به عنــوان رقیب، 
علیه یکدیگر از حداقل توجیه برخوردار اســت اما مشخص 
نیســت به چه علت دو باشگاه اســتقلال و پرسپولیس که 
هر دو متعلق به وزارت ورزش و جوانان هســتند و از جمله 
باشگاه های دولتی به شمار می روند، تا این حد باید پرده حیا 
را دریده و رفتار و گفتاری زشــت و زننده را از خود نشان 

دهند و به جان یکدیگر بیافتند؟
دو باشــگاهی که از هواداران چند ده میلیونی برخوردار 
هســتند و کوچکترین حرف یا رفتــار بازیکنان، مربیان و 
مدیران آن ها زیر ذره بین قرار دارد و از کودک خردســال، 
افراد کهنســال و رسانه ها به عنوان مخاطب آن ها را دنبال 
می کنند. دو باشگاهی که برچسب »فرهنگی« - ورزشی را 
یدک می کشــند و قرار است با صرف هزینه های میلیاردی 
نقش الگو را برای جوانان ایفا کنند و با رفتار و منش اخلاقی 

به اعتلای فضای فرهنگی ورزش کشور کمک کنند.
استقلال و پرســپولیس این روزها و پیش از یک دیدار 
بسیار حساس به بدترین شکل ممکن فضای اخلاقی فوتبال 
ایران را ملتهب کرده اند، این دو تیم قرار اســت به زودی 
در مرحله نیمه نهایی جام حذفی مقابل یکدیگر صف آرایی 
کنند اما ارکان آن ها به تندترین و بدترین شکل ممکن علیه 
یکدیگر حرف می زنند و بیانیه صادر می کنند، هرچند بیانیه 
نویسی این دو باشگاه مسئله تازه و جدیدی نیست اما شاید 
هرگــز تا این حد بی پروا احترام را لگدمال نکرده و از خط 
قرمزها رد نشده بودند، این گونه یکدیگر را تهدید نکرده و به 

یکدیگر اتهام نزده باشند.
صف آرایی زشت خارج از زمین مسابقه! 

یکی دیگــری را »هوچی گر« می خوانــد و با صراحت 
می گوید: »حریف بیش ترین هزینه را کرده اما همیشه روی 
ما فشار است و برای ما سقف قرارداد می گذارند. چرا وقتی 
اسم انتشار قرارداد می شود، همه شان پا پس می کشند؟ به 
خاطر این اســت که قرادادهای شان سه برابر قراداد ماست 
ولی هیچ  وقت آن را رســانه ای نمی کنند. این هوچی گری 
اســت که به خاطر فشار هوادارشــان علیه تیم ما صحبت 
می کننــد. آن ها به جای ایــن که تمرکزشــان روی تیم 

خودشان باشد، تمرکزشان روی تیم ماست«.
تیم مقابل در پاســخ می گوید، »اعداد و ارقامی که آقای 
گل محمدی درباره تیم اســتقلال اعلام می کند، متصل به 
کدام مرجع و منبع اســت؟ اگر ایشان تنها بر روی برخی 
شنیده ها و شــایعات حکم می کند، آیا به باشگاه استقلال 
هم این اجازه را می دهند که درباره مطالب مطرح شده در 
ماه های گذشته پیرامون ارتباط ایشان با افرادی مثل آقای 

»م« و آقای »گ« قضاوت کند؟«.
در ادامه بیانیه اســتقلالی ها می آید، »انتشار قراردادها 
مقوله ای مربوط به بازیکنان است و با توجه به سوابق قبلی 
باشگاه پرسپولیس، باشگاه اســتقلال از آقای گل محمدی 
در خواســت می کند ابتدا ایشــان قرارداد شخص خودش 
و دستیارانش را منتشــر کند. در ادامه نیز برای بی حرف 
و حدیث ماندن مســائل، قراردادها از سوی مراجع ذیربط 
منتشــر شــود. این هم از طنز ماجراســت که ســرمربی 
پرسپولیس و دستیارش به اندازه یک کتاب علیه استقلال 

صحبت می کنند و در نهایت هم می گویند برخلاف حریف 
تمرکز ما روی کار خودمان است!  ترجیح باشگاه استقلال 
بر عدم وارد شــدن در این مباحث بوده اما بدیهی است که 
این باشگاه در مقابل ایراد تهمت ها و استفاده از واژه های غیر 
اخلاقی همچون »هوچی گری« ساکت نبوده و قاطعانه از 

منافع ارکان باشگاه حمایت می کند«.
چند ســاعت بعد هم بلافاصله پرسپولیســی ها بیانیه 
می دهند و می گویند »مدیران باشــگاه استقلال با توجه به 
جایــگاه خود از نگاه هواداران فوتبال، بار دیگر با اســتفاده 
از ادبیات موهن و دور از شــأن فوتبال کشورمان، اقدام به 
صحبت در خصوص باشــگاه بزرگ و پرافتخار پرسپولیس 
کردنــد. جدا از اینکه بارها موضــوع بی احترامی و حملات 
بی دلیل به پرسپولیس از سوی مدیران استقلال را محکوم 

کرده ایم، منطق این اقدامات را درک می کنیم«.
سرخپوشــان در ادامه بیانیه خود آورده اند: »انتشار رقم 
قراردادها، نیازمند منبع و مرجع نیســت. سرتان را از برف 
بیرون بیاورید و به جای پنهان کاری و اســتفاده از ادبیاتی 
دور از منزلــت فوتبال ایران، شــجاعانه اقدام به انتشــار 

قراردادها کنید. 
از چه موضوعی هراس دارید؟ یعنی خواســته باشــگاه 
پرسپولیس برای انتشار قرارداد بازیکنان هر دو تیم، تا این 
حــد نگران کننده بود که تلاش می کنیــد هر کاری انجام 
دهید غیر از انتشار رقم واقعی قراردادها!؟ این همه تهمت 
زدیــد، تهدید کردید و لطیفه و گل واژه تحویل مردم دادید 
اما یادتان رفت بگویید چه کسی شروع کننده این جنجال ها 
بود؟ چرا آقای احمد مددی مدیرعامل باشگاه استقلال باید 

در شــرایطی که همه چیز در سکون است، علیه سرمربی 
محترم و رییس هیات مدیره پیشین پرسپولیس اظهارنظر 
کند؟ رفتار و گفتار او، چیزی شبیه به پاشیدن بنزین روی 

آتش بود.
حالا که بازتاب حرف هایــش را دیده، پای خود را کنار 
می کشــد. مددی مشغول ســوء اســتفاده از برند باشگاه 
استقلال است و به جای صحبت کردن در مورد جنجالی که 
به پا کرده، از کانال رسمی این باشگاه بهره برداری می کند تا 

تقصیرات را با همه استقلالی ها تقسیم کند.
شأن و منزلت باشگاه پرسپولیس بالاتر از آن است که از 
ادبیاتی سخیف برای مجادله با برخی حرافی ها سود ببریم. 
پرســپولیس عادت کرده جواب رقبــا را داخل زمین بازی 
بدهد. مثل شما قشون مجازی و ارتش سایبری نداریم تا با 
فشار، تهدید، توهین و افترا به دنبال قدرتنمایی باشیم. به 
جای اقدامات غیراخلاقی و تهدید دیگران، احترام و اخلاق 
را به مدل مدیریتی تان اضافه کنید؛ شاید از این راه مقبول 

مردم شوید«.
چرا اجازه نمی هید مردم از فوتبال لذت ببرند؟ 

میلیاردها تومان دســتمزد می گیرید نوش جانتان، در 
بهترین نقطه شهر سکونت دارید و لوکس ترین خودروها را 
ســوار می شوید باز هم نوش جانتان، همزمان با ممنوعیت 
جذب بازیکنان و مربیان خارجی، در ســخت ترین شرایط 
اقتصادی که با کاهش چشمگیر درآمد مردم از زمان شیوع 
ویروس کرونا همراه شده، حقوق و دستمزدتان تا سه برابر 
افزایش پیدا کرد باز هم نوش جانتان، اما لطفا مودب باشید!

احترام نگه دارید و اجازه بدهید مردم در شرایط کنونی 
که تحت فشــار مالی و ذهنی روزهایشان را پشت سر می 
گذارند و روزانه ۲۰ هزار نفر از عزیزانشــان به کرونا مبتلا 
می شوند و حدود ۲۰۰ نفر از آن ها را به خاک می سپارند، 
حداقل از فوتبال و تماشــای آن لذت ببرند، لطفا کام مردم 
را با رفتارها و اظهارات زننده، ســخیف و غیراخلاقی خود 

تلخ نکنید!.
براســتی آیا نظارت فرهنگی بر روی دو باشگاه استقلال 
و پرســپولیس هست؟ چرا باید دو باشگاه متعلق به دولت، 
اینگونه تازیانه بر زخم خشم هوادارانی بزنند که خود گرفتار 

دردهای بی شماریند؟
چرا استقلال و پرسپولیس شوی بی ارزش حاشیه سازی 
بــرای حریف در پیش از داربی را بــه معرکه ی بی اخلاقی 

و سلاخی فرهنگی استقلال و پرسولیس تبدیل کرده اند؟ 
امید اســت که با نظارت و درایت دلســوزان استقلال و 
پرســپولیس و حســن نظارت وزارت ورزش، شاهد چنین 
بیانیه نویســی های سخیف، ضدفرهنگی و توهین آمیزی از 

سوی این دو باشگاه پرطرفدار نباشیم

المپین تکواندوکشورمان گفت: تلاش می کنم تا انشاءالله 
بتوانم جواب زحماتم را بگیرم و به خودم خسته نباشید بگویم 
چراکه برای رســیدن به المپیک سخت ترین روزهای زندگی 
خود را گذراندم و یک نتیجه خوب باعث می شود آرام بگیرم. 
بخاطر مردم به روی شیاپ چانگ می رویم و انرژی های مثبت 

آنها به ما انگیزه دوچندان می دهد. 
آرمین هادی پور تکواندوکار وزن 58- کیلوگرم کشورمان 
در بازی های المپیک توکیو اســت که به مصاف رقبای خود 
می رود و سال ها برای حضور در این میدان بزرگ تلاش کرده 
است؛ آرمین از ســال ۲۰14 مدال آوری خود را در میادین 
بین المللــی آغاز و در ایــن مدت زمان توانســت ۲5 مدال 
رنگارنگ را در کارنامه خود به ثبت برســاند که از مهم ترین 
آنها می توان به نقره و برنز جهان، طلا و برنز قهرمانی آســیا، 
طلا بازی های یونیورســیاد، طلا، نقره و برنز گرندپری و برنز 

گرنداسِلم اشاره کرد.
در ادامه صحبت های آرمین هادی پــور با روابط عمومی 
فدراســیون تکواندو و سختی های که در این مسیر پشت سر 
گذاشته تا 1۰ روز دیگر به روی شیاپ چانگ المپیک حاضر 

شود را می خوانید:
از صفر شروع کردم و به اردوی تیم ملی رسیدم

مســیر دشــواری را برای رســیدن به المپیک پشت سر 
گذاشــتم؛ من بازیکنی بودم که  از صفر شــروع کردم و به 
اردوی تیم ملی رسیدم؛ در ســال های ابتدایی که در این راه 
قرار گرفتم همه تلاشم این بود کادرفنی به من اعتماد کنند 
و بتوانم در اردوها حضور داشتم باشم. با توجه به اینکه روی 
وزن اول چندان حسابی باز نمی کردند مدتی طولانی سپری 

شد تا به عنوان وزن اول ایران انتخاب شوم.
به هر حال توانستم خود را به کادرفنی ثابت کنم و بعد از 
آن یک دوره چهار ســاله تمرینات طاقت فرسا را برای کسب 
سهمیه المپیک شروع کردم. بدون شک بدست آوردن جواز 
حضور المپیک در رشــته تکواندو یکی از سخت ترین کسب 
ســهمیه ها است چراکه چهار ســال مسابقات سنگین حتی 
ســخت تر از رقابت های جهانی را باید پشــت سر بگذاری تا 
بتوانی امتیازات لازم را بدســت آوری، فکر می کنم شرایط ما 
را ورزشــکاران کاراته که دو سال اســت در کوران مسابقات 

هستند، درک کنند.
نماینده المپیکی بودن مسئولیت سنگینی را به 

همراه دارد
قطعا حس خوبی است که به عنوان نماینده تکواندو ایران 

در بازی هــای المپیک حضور دارم اما به همان اندازه که این 
احساس خوب است، مسئولیت سنگینی را به همراه دارد. من 
در این سال ها مسیر زندگی خود را به شکلی برنامه ریزی کردم 
تا به هدفم که شرکت در المپیک بود برسم؛ در سال های اخیر 
تنها توقع من از خودم دستیابی به همین موضوع بود و تمام 

تلاشم را برای رسیدن به این مهم به کار گرفتم.
هیچکس به اندازه من مدال المپیک را نمی خواهد

تنها یک چیز را می دانم کــه هیچکس مثل من در وزن 
اول ســختی و زحمت نکشیده و به اندازه من مدال المپیک 
را نمی خواهد؛ برای همین تلاش می کنم تا انشــاءالله بتوانم 
جواب زحماتم را بگیرم و به خودم خســته نباشــید بگویم 
چراکه ســخت ترین روزهای زندگی خــود را گذراندم و یک 

نتیجه خوب باعث می شود آرام بگیرم.
ورزش دوستان تنها نتیجه را می بینند

من و میرهاشــم در این مســیر قرار گرفته بودیم و باید 
عملکرد خود را به شکلی پیش می بردیم تا به قله آن برسیم؛ 
در این راه باید مسابقات مختلفی را پشت سر می گذاشتیم که 
بنا بر شــرایط نتیجه می گرفتیم اما متاسفانه ورزش دوستان 
تنها نتیجه را می بینند و اتفاقاتی که افتاده اســت را در نظر 
نمی گیرند. من در رقابت های جهانی ۲۰19 در حالی به مدال 
برنز رســیدم که بعد از 1۰ کیلو وزن کم کردن به خاطر دیر 
صادر شــدن ویزا دقیقا روز وزن کشــی به مسابقات رسیدم 
اما هیچکس این موضوع را ندید! کســی نمی بیند که آرمین 
قبل از مســابقه، یک ماه دائم خونریزی داشت و چه راهی را 
پشت سر گذاشــت. ما به رسیدن به قله فکر می کردیم و در 
این مســیر هم بالا و پایین زیاد داشتیم اما ازمردم هم انتظار 

حمایت و دلگرمی داریم.
حاضر نیستم حس هایی که در تکواندو تجربه کردم 

را با هیچ چیز عوض کنم
مــن حس هایی را در تکواندو تجربــه کردم که نمی توان 
آنها را با هیچ حس دیگری مقایســه کــرد؛ وقتی برای یک 
هدفی مدتی طولانی تلاش می کنی و نتیجه می گیری، حس 
فوق العاده ای دارد و هیچوقت حاضر نیســتم حس هایی که 
در تکواندو تجربه کردم را با هیچ چیز عوض کنم؛ شــاید اگر 
در مســیر دیگری قرار می گرفتم و حتــی موفق تر هم بودم 
نمی توانستم با این احساسات روبه رو شوم وهمین موضوع به 

من دلگرمی می دهد.
خیلی مواقع تصمیم گرفتــم ورزش را کنار بگذارم چون 
خیلی ناملایمتی ها و بالا و پایین ها را دیدم اما خدا بهم کمک 

کرد تا در این مســیر به یک موفقیت نسبی برسم و انشاءالله 
به پایان خط برسم.

با یک اشتباه ممکن است کنترل بازی از دست ما 
خارج شود 

براســاس تصویرسازی هایی که داشتم پیش زمینه ذهنی 
برای حضور در این رویداد را دارم اما من برای کســب نتیجه 
مطلوب خیلی زحمت کشیدم و فکر نکنم فضای این میدان 
بتواند تاثیــری روی من بگذارد چراکه تنها به یک چیز فکر 
می کنم و آن کســی هم که باید دســتم را بگیــرد، در آن 
میدان می گیرد. همه می دانند تکواندو ورزش لحظه ها است، 
نمی توانیــم هیچ قولی بدهیم چراکه با یک اشــتباه ممکن 
اســت کنترل بازی از دست ما خارج شود اما من، میرهاشم 
و کادرفنی شــرایط سختی را پشت سر گذاشتیم و مطمئن 

باشید به راحتی از این فرصت عبور نمی کنیم.
تا جایی که در توانم بود خودم را از نظر روانی آماده کردم 
تا به شرایط ایده آل برسم و با مشاوره هایی که با پزشک های 
مختلف، اســتاد عســکری و کاپیتان تیم ملی داشتم، سعی 

کردم به حد بالایی از آمادگی برسم.
هیچکس برای کسب تجربه در این رویداد بزرگ 

حضور پیدا نمی کند
جدول مبارزات مشخص است، حریفان  خود را می شناسم 
و با بیشتر آنها چندین مرتبه بازی کردم و پیش بینی خودم 
از نتیجه خوب اســت اما این موضوع هم در میدان مســابقه 
مشــخص می شــود؛ بازی های المپیک با میادین دیگر فرق 
می کند و هیچکس برای کســب تجربه در این رویداد بزرگ 

حضور پیدا نمی کند.
همه برای بهترین نتیجه پا به این میدان می گذارند و نباید 

هیچ تکواندوکاری را دست کم گرفت، در دوره قبل هم دیدید 
برخی نفرات که در رنک های پایین قرار داشــتند توانستند 

مدال طلا بگیرند.
برای هدفمان جنگیدیم

اردوی این دوره ما با اردوهای قبلی قابل مقایســه نبود و 
بــا وجود کرونا ما حتی از دیدن خانواده های خود برای مدت 
طولانی محروم بودیم و به نوعی در حبس قرار داشــتم اما با 
توجه به هدفی که داشتیم با این موضوع کنار آمدیم و برای 
آن جنگیدیم. این شرایط خیلی سخت است و تا کسی در این 
موقعیت نباشد نمی تواند این موضوع را درک کند. ما  تا جایی 
که توانستیم با این شرایط کنار آمدیم و خدا را شکر بیشترین 
بازخورد را هم گرفتیم؛ به نظرم این وضعیت ما را خیلی بزرگ 
کرد و در زندگی جلو انداخت و از این موقعیت نهایت استفاده 
را می برم. انشاءالله بعد از المپیک با برنامه ریزی های که تا الان 
انجــام دادم ابتدا پای خود را جراحی می کنم تا خیلی زود به 
مسابقات بازگردم و در مسیر کسب سهمیه المپیک پاریس 

قرار بگیرم و بار دیگر برای کشورم افتخارآفرینی کنم.
مردم مطمئن باشند بخاطر آنها به روی 

شیاپ چانگ می رویم
از مــردم و به ویژه خانــواده بزرگ تکوانــدو می خواهم 
انرژی های مثبــت خود را روانه ما کننــد چراکه هر نتیجه 
ای بگیریم روی این رشــته تاثیر می گذارد و مطمئن باشید 
اینطور نیســت که فقط به خودمان فکر کنیم و بخاطر آنها 
به روی شــیاپ چانگ می رویم و انرژی های مثبت شما به ما 
انگیــزه دوچندان می دهد. در پایان هم از اســتاد پایه خودم 
سیدمصطفی رضازاده یاد می کنم که آرزو داشت در این روزها 

کنارم باشد اما متاسفانه عمرشان کفاف نداد.

وقتی دو باشگاه پرطرفدار با ادبیاتی زننده به جان هم می افتند!

معرکه تاسف بار بی اخلاقی  و سلاخی »فرهنگی« استقلال و پرسپولیس!

هادی پور: 

سخت ترین روزهای زندگیم را گذراندم

پیشکســوت تیم فوتبال پرسپولیس می گوید در داربی 
پیش رو تیم ها محتاط تر بازی خواهند کرد. 

اسماعیل حلالی در گفت و گو با ایسنا، درباره داربی روز 
پنجشنبه اظهار کرد: شرایط پرسپولیس بهتر از این نمی شود 

چون تیم در لیگ نتایج بســیار خوبی کسب کرده است ما 
هم در آســیا شرایط خوبی داشــتیم و هم در لیگ داخلی 
خودمان وضعیت خوبی را تجربه می کنیم. درست است که 
فاصله امتیازی ما با ســپاهان زیاد نیست اما به هر حال در 
صدر جدول قرار داریم و روزهای خوبی را سپری می کنیم.

وی در ادامه به مشکلات  مالی پرسپولیس اشاره و گفت: 
متاســفانه در ایران باشگاه داری بســیار سخت شده است 
باشگاه ها چون در آمد خاصی ندارند کار برایشان سخت شده 
اســت. اگر قرار باشد کار را درست انجام بدهید باز هم یک 
جــای کار می لنگد چون بدهی های زیادی وجود دارد. یک 
اکیپ صدنفره نیاز دارد تلاش کنند تا یک باشگاه وضعیت 

مالی خوبی پیدا کند.
وی همچنین گفت: دیدار برابر اســتقلال در جام حذفی 
برگزار می شود و جام حذفی شرایط خاص خودش را دارد 
مطمئنا هر تیمی که با تمرکز بالا و آمادگی بهتر بازی کند 

می تواند نتیجه بهتری بگیرد.
وی درباره حواشــی پیش از مســابقه و بیانیه نویســی 
باشــگاه های استقلال و پرسپولیس علیه یکدیگر هم گفت: 
من ترجیح می دهم درباره این گونه مســائل زیاد صحبت 

نکنم اما تنها خواهشــی که دارم این است که کارمان را در 
زمین مســابقه انجام دهیم و ســعی کنیم تیممان را برای 
زمین مسابقه آماده کنیم. ما به عنوان پرسپولیس همیشه 
حرفمان را درون زمین زده ایم و به کسی بی احترامی نمی 
کنیم. البته در ســالهای نه چنــدان دور هم درگیری های 
زیادی در زمین شکل می گرفت که من در هیچ کدام از این 
درگیری ها حضور نداشتم و الان برنده هستم چون دوستان 
زیادی هم در پرســپولیس و هم در استقلال دارم. اینگونه 

مسائل همیشه تمام می شود و دوستی ها باقی می ماند.
وی در پاسخ به این ســوال که شرایط تیم ها در جدول 
چقــدر می تواند روی بــازی تاثیر بگذارد اظهــار کرد: در 
داربی ها شرایط تیمها در جدول و همینطور برد و باخت ها 
هیچ تاثیری در عملکرد تیم ها ندارد همانطور که گفتم هر 
چقدر تمرکز تیم ها بیشتر باشــد بازیکنان آماده تر باشند 
و دســتورات تاکتیکی را به خوبی اجرا کنند برنده خواهند 
بــود. البته از آنجا که بازی در جام حذفی برگزار می شــود 
شــرایطش با لیگ متفاوت است. من فکر می کنم تیم ها با 
احتیاط بیشــتری بازی می کنند  که گلی دریافت نکنند. 

شاید به همین خاطر بازی به 1۲۰ دقیقه بکشد.

حلالی: 

تیم ها در داربی محتاط بازی می کنند


